
 

 Verslag vergadering 

 

 

 

Verslag Bewonersplatform Aldenhof 21 november 2023 

 

Aanwezig: Pierre Sophie (vz), John Hobo, Denny Leewes, Augustinus Panford 

Petra Kerkhof (notulist) 

 

Afwezig (mkg): Toine van Bergen, Johan de Bruijn, Lydie Hobo,  

Ed van den Hoogenband, Lisette van der Meer, Hans Peters,  

Robertjan van Putten-Joosten, Jeen Turksma, Yurre Wieken 

Puck van Bon (BK10 coördinator bredeschool), Albert Leerentveld (Talis) 
 

 

 

1. Opening;  

 

Pierre Sophie heet iedereen welkom. Hij stelt iedereen op de hoogte van de berichten 

van verhindering. 

 

2. Goedkeuren notulen 10 oktober 2023; 

De notulen van 10 oktober 2023 worden vastgesteld. 

 

Pierre vraagt naar de uitwerking van de plannen die de vorige keer zijn voorgesteld.  

► Denny pakt zijn plan voor tuinonderhoud bij bewoners in het voorjaar op. Hij zal 

e.e.a. beknopt op papier zetten. Het gaat om licht tuinonderhoud, geen zware 

werkzaamheden. Hij wil dit met minimaal vijf bewoners gaan oppakken. Er komt te 

zijner tijd een oproep in de Dukenburger. 

 

John meldt dat Lydie bij de Meld- en Herstellijn melding heeft gemaakt van de 

overhangende treurwilg bij de vijver. Dit zou worden opgepakt. 

 

3. Vaststellen agenda, mededelingen en ingekomen stukken; 

 

► Denny heeft de vergaderdata 2024 opgesteld. Petra zal voor de data dat zij is  

  verhinderd, alternatieve data geven. De datum van 9 januari blijft staan, het  

  platform zorgt dan zelf voor de notulen. 

► Denny zal de definitieve vergaderdata vastleggen bij de Lindenberg. 

 

4. Klimaatborrel 16-11; 

 

Pierre en Arjan hebben de Klimaatborrel bezocht. Pierre betreurt de lage opkomst 

vanuit het platform, omdat het bij uitstek een bijeenkomst was voor platforms en 

bewoners. Niettemin was er een grote opkomst. 

De pijn uit het verleden, de blokverwarming, kwam aan bod. De zorg voor herhaling 

werd uitgesproken. De gemeente en Talis hebben hier goed op gereageerd. Het 

warmtenet gaat er komen, maar niet in volledig eigendom van een marktpartij. Als 

de raad hierover heeft besloten, wordt gestart in Zwanenveld en in de kop van 

Lankforst (de Hippe Hoogbouw). Het is van belang dat bewoners vroegtijdig in het 

proces worden betrokken, want om te kunnen starten met het warmtenet dient 70% 

van de bewoners hiermee in te stemmen. 

In de komende Dukenburger komt verslag van de Klimaatborrel. 
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5. Doorkijk naar 2024 

 

Lisette heeft een overzicht gemaakt van de thema’s en activiteiten in 2023. 

John merkt op dat er teveel wordt vergaderd, waardoor er te weinig te melden valt. 

 

Het overzicht wordt besproken: 

Steunpunt Energietransitie Nijmegen; 

Pierre geeft aan dat de vereniging wordt opgericht. 

 

Opschoondag in maart; 

Denny en Hans starten met de voorbereidingen in januari: betrekken woning-

corporaties en de Aldenhove, posters hangen, oproep in de Dukenburger en in  

De Brug. 

 

Het is niet bekend wie verantwoordelijk is voor de vlindertuin. Mogelijk weet  

Marc Snippert dit of de wijkregisseur. Pierre doet navraag. 

 

Wijkschouw; 

Wordt in 2024 gepland met o.a. Dar, woningcorporaties, de wijkregisseur Fysiek en 

Toezicht. 

 

In de vorige vergadering stelde Robertjan voor om een deel van de rondweg, waar 

de bus niet rijdt, 30km-zone te maken. Pierre stelt voor om dit als platform op te 

pakken. De aanwezigen stemmen hiermee in.  

 

6. Ketelhuis/Lindenberg; 

 

Pierre heeft vanmiddag gesproken met Talis. Er wordt gezocht naar een horeca-

ondernemer met een maatschappelijke inslag die het pand kan exploiteren. De 

stuurgroep wil weten wat de behoefte is van de wijk voor het Ketelhuis. Wat voor 

locatie moet het worden voor de buurt?  

Denny geeft aan te beschikken over een maillijst van circa 30 bewoners in Aldenhof.  

► Pierre zal hen de vraag over het Ketelhuis per mail voorleggen. 

 

7.   Rondvraag en sluiting 

 

• Augustinus deelt mede dat hij op verzoek van de gemeente deze week in Tolhuis 

en in de Jan Massinkhal meehelpt met tellen van de verkiezingsstemmen. 

- iedereen wenst hem succes met die omvangrijke klus. 

Er zijn geen verdere vragen of opmerkingen. 

Pierre bedankt iedereen voor zijn komst en inbreng en sluit het overleg om 20.50u. 

Volgende vergadering: dinsdag 9 januari 2024. 

 

 


